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Ad.1.                                                                                                                                                      
Przewodniczący Artur Brończyk otworzył obrady o godz. 18:00, stwierdził 
kworum do podejmowania uchwał – lista obecności jest załącznikiem do 
protokołu.                                                                                                                                                
  
Ad.2.                                                                                                                                
Przyjęto porządek obrad.  
 
 Głosowało osób: 8:  ZA – 8,  PRZECIW – 0,  WSTRZYMAŁO SIĘ – 0   
 
Ad.3.                                                                                                                                                  
Zatwierdzono protokół z poprzedniego zebrania. 
 

Głosowało osób: 8:  ZA – 8,  PRZECIW – 0,  WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 
 
Ad.4.                                                                                                                                    
Nie złożono projektów uchwał do Porządku Obrad.                                                                                                                                        
 
Ad.5.                                                                                                                                    
Podczas pełnienia dyżurów, mieszkańcy osiedla nie zgłosili żadnych spraw. 
 
Ad.6.                                                                                                                                         
Wolne wnioski: 
Dyskusja na temat dostępności Orlika przy SP 37, oraz inwestycji, mającej na 
celu poprawić stan schodów przy SP 37 oraz montaż poręcz. 
 Przewodniczący:  
- podziękował Radnym za zaangażowanie podczas Festynu Osiedlowego, który 
odbył się w dniu 03.09.2023r w Parku Majowe. 
- poinformował o ogłoszeniu przetargu na powiększenie Parku Majowe. 
Radni: 
- zaproponowali zorganizowanie wycieczki na grzybobranie w miesiącu 
październiku, 
  
Ad.7.                                                                                                                                         
Zamknięcie obrad.                                                                                                                                             
Obrady zakończyły się o godz.19:10 
 
 
 
 
  Sporządził/a:                                                                      Przewodniczący :                                   


